

8877 的发烧温度是多少？

回复：

额头温度计是一种快速检查工具，可以检查是否有人发烧。

而要确认一个人是否发烧，仍然需要医生进行检查。

据我们所知，在大多数人中，发烧是指高于 38°C 的口腔温度。

医学研究尚未确定口腔，直肠，耳朵，腋窝和前额温度测量之间的确切相关性，但是，基于温度结果的相关性，前额温度通常比口腔温度低约 0.3°C 至 0.6°C 。在这里您可以找到更多详细信息：

<https://www.mottchildren.org/health-library/tw9223>

Question

What is the fever temperature by 8877?

Reply:

Generally, forehead thermometer is a quick screening tool to check if there's any people who's potentially in fever.

To confirm if one is in fever or not, it still need to be tested by doctor.

As far as we know, in most people, a fever is an oral temperature above 38°C. Medical research hasn't determined an exact correlation between oral, rectal, ear, armpit, and forehead temperature measurements, nevertheless, base on the correlation of temperature results, forehead temperature is usually around 0.3°C to 0.6°C lower than an oral temperature.

Here you can find more detail information:

<https://www.mottchildren.org/health-library/tw9223>